
 

 

208 

ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  1 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 21/2013 
Caràcter: ordinari 
Data: 21 d’octubre de 2013 
Horari: de 19.15 a 21.50 h 
Lloc: Centre cívic de Sant Oleguer 
 
 
Assistents  
 
Jordi Font i Renom, president 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC  
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
William Charles Phillips, vocal de l’AV de Covadonga 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer - Sol i Padrís 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV Rambla-Centre 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler Garcia, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Lluís Saila González, vocal del grup altres entitats 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Ramón Burgués Salse, tinent d’alcalde de l’Àrea de Presidència, Economia i Serveis Centrals 
Jordi Ferrer Perarnau, cap de Serveis Econòmics 
Jose Luís Barón, cap del Servei de Mobilitat, Trànsit i Transport 
Manel Cendón González, cap d’explotació de la TUS 
Maria Vilasó Fariña, cap del Servei de Cultura 
Neus Sànchez Jiménez, cap de la secció de Dinamització Cultural 
Míriam Gonzàlez Ruíz, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
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Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU  
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Francesc Blanes Barrafort, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants  
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
 
Excusen l’absència: 
 
Àngela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Esther Camacho Bogas, vocal del grup altres entitats 
Eduard Gutés i Martín, vocal del grup altres entitats 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal del grup altres entitats 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior.  
2. Presentació de la millora de la xarxa de transport públic. 
3. Gestió del carril bici a la ciutat. 
4. Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal per al 2014. 
5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules.  
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, el secretari, el senyor Melcior Manau Gironès, 
declara oberta la sessió. 

  
 

Desenvolupament de la sessió 
 
El secretari comença la sessió excusant al president del Consell del Districte i informa que 
s’incorporarà al consell una mica més tard, ja que ha de complir amb un deure inexcusable. 
Per tant, el punt de l’aprovació de l’acta anterior es posposa fins l’arriba del president, el Sr. 
Jordi Font. Per motius d’agenda, s’altera l’ordre del dia i es comença pel punt de presentació 
de les Ordenances i el Pressupost per al 2014. 
 
 
4. Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal per al 2014 
  
 El secretari presenta els ponents, que són el senyor Ramon Burgués Salse, tinent 

d’alcalde de l’Àrea de Presidència, Economia i Serveis Centrals, i el senyor Jordi Ferrer 
Perarnau, cap de Serveis Econòmics. 
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 Pren la paraula el regidor Ramon Burgués i explica que les ordenances i pressupostos 
que es presentaran són els que aniran al Ple del 5 de novembre. Com es fa 
habitualment, aquesta proposta s’explica als consells de districte, als partits polítics, a 
entitats veïnals i d’altres agents de la ciutat. Després hi haurà un mes d’exposició 
pública per fer possibles al·legacions. Per exemple alguns grups municipals com CIU i 
ICV ja han fet les seves al·legacions als documents. 

  
 Aquests pressupostos s’emmarquen dins del context de crisi econòmica que va 

començar el 2007 i els indicadors econòmics apunten que estem immersos de ple en 
aquest període. Per tant, la proposta és de contenció i de manteniment i amb quatre 
objectius generals a complir: 

 
• Mantenir els serveis d’interès públic, tant propis de l’Ajuntament com els gestionats 

per altres entitats i ONG de la ciutat. 
• Fomentar la cohesió social entre tots els ciutadans. 
• Millorar la qualitat de l’espai públic. 
• Preservar i mantenir la “salut” econòmica de l’Ajuntament. 

 
I per portar a terme aquests objectius, cal que l’Ajuntament continuï reforçant el suport a 
les famílies i als col·lectius més desfavorits, caldrà també recolzar als nous 
emprenedors i caldrà continuar amb un control auster de les finances municipals. 
 
A continuació el regidor cedeix la paraula al senyor Jordi Ferrer, cap de Serveis 
econòmics, el qual comença excusant-se per no haver lliurat la documentació que ara 
tenen a les mans amb antelació, tal com es va acordar. Argumenta que el tancament 
d’aquests pressupostos s’ha fet avui mateix al matí. 
 
A continuació fa l’explicació dels dos documents que s’han lliurat als membres del ple. 
Per una banda l’anomenat “Propostes de modificació de les ordenances fiscals i 
reguladores de preus públics per l’any 2014” i per l’altre “Projecte Pressupost 2014”. 
 
Acabada l’explicació s’obre el torn de preguntes. 
 
Pren la paraula el senyor Francesc Pascual Salomó, d’EUTIME i el primer que destaca 
és que la despesa de personal prevista per al 2014 és idèntica a la de l’any anterior. 
 
El regidor Ramón Burgués li respon que els treballadors municipals estan sotmesos a 
unes clares restriccions econòmiques. Van cobrar les 14 pagues, però no van cobrar 
alguns complements, no es cobreixen les substitucions, no es cobreixen les jubilacions, 
no es paga el fons d’acció social ni la paga d’assistència etc. Per tant, al treballador se li 
garanteix el sou i s’ha pres el compromís que els diners que no es gastin repercutiran 
directament sobre el personal municipal. 
 
El senyor Jordi Ferrer afegeix que l’increment de sou el regula l’Estat i aquest ja ha dit 
que no preveu cap augment per al 2014. 
 
El senyor Jordi Ferrer, a instàncies del senyor Francesc Pascual, comenta que 
l’Ajuntament demana crèdits amb amortitzacions a 10 o 15 anys i ara encara estem 
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pagant crèdits d’anys anteriors. En total, hi ha un deute acumulat d’anys anteriors de 
109.700.000 €. 
 
A continuació demana la paraula la senyora Tona Sallent de l’Entesa. Opina que la nova 
taxa de 230 € que s’aplicarà als casaments civils és excessiva i considera que és cobrar 
per al que abans era un servei. 
 
El senyor Burgués explica que és cert que els regidors no cobren per aquest servei, 
però hi ha una sèrie de despeses que cal tenir en compte. Ha d’haver un conserge, un 
administratiu i una persona de neteja que sí que cobren. Afegeix que és una taxa que la 
majoria d’ajuntaments apliquen des de fa temps. 
 
(S’incorpora a la sessió el President del Consell, Jordi Font) 
 
Demana la paraula el senyor Antoni Font de CiU i comenta que seria molt interessant 
que es poguessin desglossar les despeses. 
 
El senyor Jordi Ferrer li respon que es pot veure una part al darrer quadre del 
document, on es detallen les despeses dels organismes autònoms com l’Agència 
Tributària, l’IAS, l’OAL Museus i Arxius, Comunicacions Audiovisuals de Sabadell, 
Vimusa i Promoció Econòmica. 
 
Pren la paraula el senyor Antoni Muñoz Balart. El primer que comenta és que és una 
llàstima que aquesta informació arribi el mateix dia del Ple, perquè no s’ha tingut temps 
per analitzar-lo amb detall. Vol saber si es podrà tenir accés telemàtic a la web per 
poder fer propostes o al·legacions.  
 
El cap de serveis Econòmics de l’Ajuntament li respon que el document de 
pressupostos es penja al web quan aquests ja estan aprovats. Es pot trobar i consultar 
tota la informació des dels anys 90. No obstant això, es pot facilitar un PDF d’aquests 
documents a través de l’Oficina del Districte 1. També informa que les al·legacions 
sobre temes de pressupost són molt restrictives a nivell legal i que el procediment 
reglamentari és molt complex. 
 
En aquest punt, el senyor Jordi Font, apunta que aquesta documentació sí que estarà 
en període d’exposició pública després de la primera aprovació. 
 
A continuació demana la paraula el senyor Antoni Font per interessar-se per una 
iniciativa que es va portar a terme anys enrere com van ser els pressupostos 
participatius. També voldria saber quina part d’aquest pressupost es destinarà al 
Districte 1. 
 
El regidor Ramon Burgués explica que d’inversions se’n faran molt poques, aquest any. 
I és per això que no val la pena mobilitzar el ciutadà a fer uns pressupostos participatius 
quan les quantitats no són gaire notables. Aquest és també l’argument pel qual no es 
detalla a quina zona hi anirà destinat. 
 

 Amb aquesta última pregunta, el president del consell dóna per tancat aquest punt de 
l’ordre del dia i agraeix les explicacions del senyor Ramon Burgués Salse, tinent 



 

 

212 

d’alcalde de l’Àrea de Presidència, Economia i Serveis Centrals, i del senyor Jordi 
Ferrer Perarnau, cap de Serveis Econòmics. 

 
 A continuació reprèn el primer punt de l’ordre del dia que és l’aprovació de l’acta 

anterior. 
 

 
1. Aprovació de l’acta anterior 
 

El president  pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta de setembre abans 
de donar-la per aprovada. 
 
A continuació, sense cap intervenció dels assistents, es dona per aprovada l’acta 
anterior. 

 
A posteriori, un cop acabada aquesta sessió d’octubre, el Sr. Pere Farrés manifesta que 
a la pàgina 200 de l’acta de setembre on deia: 
 
"Torna a prendre la paraula el senyor Pere Farrés que exposa que li ha semblat estrany 
que en ser una oficina de Drets Civils es parlés de la diversitat funcional o la diversitat 
d’incapacitats diverses." 

 
Hi hauria de dir:  
 
"Torna a prendre la paraula el senyor Pere Farrés que exposa que li ha semblat estrany 
que en ser una oficina de Drets Civils es parlés tan poc de la diversitat funcional o de les 
capacitats diverses. " 

 
Un cop feta la votació es passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 

 
2. Presentació de la millora de la xarxa de transport públic 

 
El president presenta el senyor José Luis Barón, cap del Servei de Mobilitat, Trànsit i 
Transports, i al senyor Manel Cendón , tècnic de la TUS, que presentaran els canvis 
que es portaran a terme a la xarxa de transport urbà de la ciutat. 
 
Pren la paraula el tècnic municipal informant que les millores que a continuació 
explicarà s’implantaran a finals del mes de novembre. Projecta una presentació 
audiovisual de la qual fem un breu resum. 
 
L’objectiu bàsic d’aquesta millora és mantenir el servei ja existent a la ciutat el qual 
consisteix en unes línies de connexió nord-sud i unes altres que fan un recorregut 
transversal d’est a oest i ampliar alguns serveis que presenten més demanda. 
 
En aquest sentit, mantenen la seva freqüència de pas i de recorregut les línies 1, 2 i 3 
(eix vertical de la ciutat nord-sud) i les Línies 8, 12 i 23. Línies com la 4 i la 6 es 
transformen en la 4 i la 44 canviant de recorregut i de freqüència creant el nou eix 
transversal (est-oest) que connecta Poblenou i Torre-romeu amb Can Rull, passant pel 
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centre i pels Merinals. Aquest canvi significa una major oferta de servei i una millora de 
les freqüències de pas ja que combinant les dues línies s’aconsegueix una freqüència 
de 15 minuts en el tram comú i de 30 minuts en la resta de la línia. 
 
Cal afegir l’eix diagonal que va des de la zona de les Termes fins a Via Alexandra, 
passant pel centre i l’Eix Macià, formats per la línia 5 i la nova 55. La línia 5 modifica la 
seva freqüència a 20 minuts i manté el recorregut amb la possibilitat d’ampliar-ho en un 
futur al barri de Can Gambús. La línia 55 es crea amb una freqüència de 20 minuts i 
amb un recorregut idèntic a la línia 5, excepte en el tram oest de la ciutat, on es desvia 
cap a Can Llong i La Roureda en lloc de Can Rull. Combinant les dues línies 
s’aconsegueix una freqüència de 10 minuts entre les Termes i la Creu de Barberà amb 
Via Alexandra, passant pel centre de la ciutat, amb uns extrems amb freqüència de 20 
minuts. 
 
Les línies 7 i 11 s’exploten conjuntament amb una freqüència de 30 minuts. La línia 7 
modifica el seu recorregut a partir de Can Rull per unir-se a la línia 11 a Castellarnau, 
creant un trajecte més ràpid i directe amb el centre. La línia 11 dobla el servei i modifica 
el seu recorregut, incorporant el trajecte de la línia 9, connectant tota la ciutat mitjançant 
la Gran Via. Així, circularà des de Castellarnau per la Gran Via fins a Antoni Llonch, on 
entrarà al centre pel carrer d’Alfons XIII i continuarà per la Rambla fins arribar a la Gran 
Via on connectaria amb el recorregut actual fins a Sant Pau de Riu-sec. I la línia 9 passa 
a ser l’11. 
 
Les línies 10 i 80 s’exploten conjuntament i modifiquen el seu recorregut (principalment 
al centre i puntualment als extrems) per aconseguir trajectes més ràpids i directes. 
 
L’objectiu d’aquesta xarxa és augmentar l’oferta de línies en molts barris, millorar la 
freqüència de pas dels autobusos a les parades en determinades línies, aconseguir 
trajectes més ràpids i directes i, mantenir una cobertura de servei molt semblant a 
l’actual, atenent a la demanda i el model de proximitat del servei existent.  
 
El president agraeix l’explicació i obre el torn de preguntes. 
 
Pren la paraula el senyor Manel Sanz, de l’AV Rambla i pregunta si tenen estudis de 
viabilitat per tallar la Rambla els dissabtes per la tarda. 
 
Respon el senyor José Luis Barón comentant que aquest és un debat que es manté des 
de fa molt de temps. La Rambla és l’única via de pas que fa d’eix vertebrador de la 
ciutat i és necessari que estigui comunicat mitjançant el transport públic. No hi ha 
carrers alternatius prou amples i grans per admetre el flux de vehicles. Els estudis que 
tenen fins el moment aconsellen continuar amb aquest model. 
 
El senyor Manel Sanz apunta que la Rambla es talla en diumenge i no passa res però el 
tècnic municipal li recorda que en diumenge els comerços estan tancats i en diumenge 
l’índex d’usuaris baixa notablement. 
 
Seguidament pren la paraula el senyor Antoni Font de CiU i comenta que la línia 11 
arriba fins a Sant Pau de Riu-sec i vol saber en quina mesura ha afectat a la resta de 
línies. 
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El senyor José Luis Barón li respon que la línia 11 acabava el seu recorregut al polígon 
sud-oest, a la zona de la Gran Via i tenia molt temps d’espera fins iniciar un nou servei. 
El que s’ha fet és, en compte de tenir el vehicle aturat, s’ha ampliat el recorregut i així es 
garanteix el servei en una zona on hi ha una incipient demanda sobretot d’usuaris de 
l’aeroport. 
 
Demana la paraula el senyor Francesc Pascual d’EUTIME. Reprèn el tema del 
tancament de la Rambla i proposa el carrer de Ferran Casablancas com a possible 
alternativa en sentit nord i el carrer Turull per fer el sentit sud. El tècnic de mobilitat 
argumenta que aquests carrers són molt estrets per fer passar autobusos. Ja ho han 
intentat i es van trobar amb moltes dificultats pels girs. I a més a més són carrers 
complicats i què a la mínima incidència es crearien grans col·lapses.  
 
El senyor Francesc Pascual replica preguntant si no es poden posar vehicles més petits 
per al cap de setmana. 
 
Intervé el tècnic de la TUS, el senyor Manel Cendón informant que fa temps que hi 
pensen però han vist que el sistema diametral que tenen dissenyat no es podria garantir 
amb vehicles petits ja que hi ha zones concretes on han detectat que hi pugen molts 
usuaris i no es donaria un bon servei. 
 
El president cedeix la paraula al senyor Juan Antonio Paleo d’Iniciatives per Sabadell i 
exposa que properament tindrem uns dies festius en els quals els comerços restaran 
oberts i seria bo mesurar el flux d’usuaris. Un exemple similar és el del Portal de l’Àngel 
de Barcelona que és comercial i de zona per vianants. 
 
Li respon el senyor Cendón de la TUS argumentant que a banda dels comerços també 
hem de garantir que es cobreixen serveis com els FGC i el veritable problema per 
buscar alternativa a la Rambla no és en sentit nord sinó en sentit sud. 
 
En aquest punt el senyor Paleo opina que pot ser hem d’educar als usuaris a caminar 
una mica més per anar a buscar la parada del bus. El senyor Barón, tècnic de mobilitat, 
li recorda que hem de contemplar la diversitat de tipus d’usuaris que podem tenir i ser 
molt respectuosos amb les seves mobilitats. 
 
Per finalitzar, pren la paraula el senyor Pere Farrés d’ERC i s’interessa per saber si es 
té previst informar als ciutadans d’aquestes novetats de la xarxa de transport públic. 
 
El senyor Jose Luís Barón explica que s’està preparant una campanya informativa amb 
tots els canvis adreçada als usuaris, a les escoles, a centres esportius etc. I als mitjans 
de comunicació també hi serà present. 
 
El president del Consell, Jordi Font, agraeix la presència dels dos ponents i informa que 
el senyor Jose Luís Barón farà una breu explicació de la gestió del carril bici de la ciutat.  
 
Passem al següent punt de l’orde del dia. 
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3.  Gestió del carril bici a la ciutat 
 

El cap del Servei de Mobilitat, Trànsit i Transport comença la seva explicació recordant 
que l’any 1999 l’Ajuntament de Sabadell va redactar un Pla Director sobre l’ús de la 
bicicleta a la ciutat. A partir d’aquí, es van dissenyar els carrils i el traçat que podrien 
tenir al llarg de la ciutat. Anys després, al 2009 es va redactar el Pla de Mobilitat Urbana 
on ja es contemplen els carrils de la futura xarxa.  
 
La implantació d’aquests carrils és complexa ja que s’han de valorar diferents aspectes i 
sobretot els relacionats amb la seguretat. Actualment comptem amb 21 km de carril bici 
en zona urbana i la resta la tenim estesa pel rodal, al Ripoll, a Sant Pau de Riu-sec etc. 
 
El president del Consell agraeix les explicacions i obre el torn de paraules. 
 
Pren la paraula el senyor Juan Antonio Paleo opinant que la Zona 30 no s’entén. 
Sospita que no hi ha una única interpretació dels senyals i això comporta un clar perill 
per als ciclistes. 
 
El senyor Jose Luis Barón li respon que ell és usuari de la bicicleta i està convençut que 
és un tema convivència. Tots hem d’aprendre, usuaris de vehicles i vianants. No 
obstant, pot ser caldria reforçar la senyalítica amb una campanya informativa. 
 
A continuació demana la paraula el senyor Ramon Graells de l’Acadèmia Catòlica per 
expressar que ell també és usuari de la bicicleta i ha detectat que en el camí que va cap 
a l’aeroport està molt malament connectat i no hi ha cuneta. 
 
Pren la paraula el senyor Pere Farrés d’ERC interessant-se per quin serà el pas 
següent en relació amb el carril bici. Es faran més carrils? Es posaran panells 
informatius? L’Ajuntament s’ha plantejat el servei de bicing? 
 
El senyor Barón informa que es té previst millorar la informació dels itineraris per als 
usuaris. I sobre el bicing, comenta que és un tema que s’ha tractat però que no té gaire 
sentit sense la col·laboració dels municipis de Barberà del Vallès i Badia del Vallès. Així 
que és un tema a tractar al Consell Comarcal. 
 
Demana la paraula la senyora Joana Soler de Joventuts Musicals de Sabadell per 
opinar que els ciclistes també han de respectar els senyals de trànsit, ja que ella ha vist 
alguns circulant en sentit contrari a la marxa i per les voreres. 
 
El senyor Barón comparteix l’opinió de la senyora Soler i manifesta que pot ser caldria 
aplicar sancions també als ciclistes. 
 
El senyor Jordi Font comenta que ell també és usuari dels carrils bici i ha detectat que a 
la zona del riu Ripoll es poden veure cables, pilones trencades o d’altres elements que 
dificulten la marxa i posen en perill als ciclistes. 
 
El president del Consell, Jordi Font, agraeix de nou les explicacions del cap del Servei 
de Mobilitat, Trànsit i Transport i passa al següent punt de l’ordre del dia. 
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5. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut; Esports, Educació i 
Consell de Ciutat 
 
El president pregunta als representants dels consells sectorials si tenen alguna 
informació per traspassar. Tots expressen que no tenen cap informació. Per tant, es 
passa al següent punt. 
 
 

6. Comunicacions 
 
El president del Consell, Jordi Font presenta a la senyora Maria Vilasó, cap del Servei 
de Cultura, i a la senyora Neus Sànchez, cap de la secció de Dinamització cultural, les 
quals vénen a presentar el Festival Internacional de Grafits que es portarà a terme a 
Sabadell durant els dies 8, 9 i 10 de novembre. 
 
Pren la paraula la senyora Maria Vilasó i comença la seva explicació seguint la projecció 
audiovisual que projecta i que es farà arribar a tots els membres del ple i del qual fem 
un breu resum. 
 
A la ciutat de Sabadell comptem amb artistes de projecció internacional, per exemple el 
conegut Werens ara mateix està a Austràlia. Cal normalitzar aquesta expressió artística 
donant-li visibilitat i reconeixent-la. S’ha començat un treball conjunt amb l’entitat 
Graffatàstics que agrupa als artistes locals liderada pel Werens com l’artista més 
internacional. Estem treballant circuits i sinèrgies d’aquests artistes amb altres entitats 
culturals de la ciutat com per exemple la que s’ha portat a terme amb l’OSV i el seu 25è 
aniversari que ha generat el grafit de Beethoven de la plaça de Miquel Crusafont o el de 
la Rambla. 
 
Ara, al mes de novembre, tornarem a celebrar la trobada internacional de grafits que es 
celebra des del 2009 i la promou l’entitat Graffatàstics amb el suport de l’Ajuntament de 
Sabadell. 
 
A banda del festival, també es prepara un itinerari de grafit per la ciutat i que inclourà 
espais com la pl. de Fidela Renom, el Vapor Buxeda Nou al carrer Ferran Casablancas, 
la casa Grau a la pl. del Gas i un mur particular de la Rambla cantonada amb el carrer 
de Sant Antoni Maria Claret. 
 
A continuació el president Jordi Font obre el torn de preguntes i ell mateix en fa una. Vol 
saber què passarà amb les obres que es pintin a nivell patrimonial ja que la majoria es 
portaran a terme a murs que possiblement es tiraran a terra. 
 
La senyora Neus Sànchez respon que aquesta expressió és en si un “art efímer” i així el 
conceben. Es pretén crear un itinerari per conèixer totes les obres i poder valorar-les. Hi 
ha el compromís de que ha de ser un art “reversible” si l’obra no és ben rebuda pel 
públic o canvia l’ús de l’espai i l’obra no s’adiu, es podrà canviar. La Maria Vilasó, cap 
del Servei de Cultura, afegeix que és un punt molt important a tenir en compte ja que si 
l’obra es degrada o la temàtica no convenç s’ha de poder retirar. És molt important que 
es faci una bona contextualització de l’obra en l’entorn, ja que no és igual la zona infantil 
de la plaça de Fidela Renom que la Rambla. 
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A continuació demana la paraula la senyora Joana Soler de Joventuts Musicals per 
saber qui finança aquesta activitat. 
 
La senyora Vilasó explica que el grup d’artistes tenen un patrocinador que és una 
reconeguda empresa de pintures de grafit i els facilita la pintura per al festival. Aquesta 
empresa té un important departament d’I+D (Investigació i Desenvolupament) i recolza 
aquestes iniciatives. 
 
Per finalitzar, la senyora Tona sallent expressa la seva alegria pel canvi que ha fet 
l’Ajuntament davant aquest tipus d’art i es lamenta de la quantitat de flors de l’artista 
local Werens que van ser retirades dels murs de la ciutat durant anys. 
 
El president del consell agraeix la intervenció de la senyora Maria Vilasó i la senyora 
Neus Sànchez i passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 

 
7. Torn obert de paraules 

 
El senyor Bill Phillips demana la paraula per comentar que l’AV Covadonga ha rebut una 
comunicació del Grup Municipsl de CIU en la que s'informa a l'AV de les gestions fetes 
per CIU sobre els ascensors de l’estació de Sabadell centre de RENFE. El Sr. Phillips 
es refereix als escrits de queixa que CIU va trametre al Defensor del Poble i al Síndic de 
Greuges i les respostes d'aquestes dues institucions. El Sr Philllips agraeix les gestions 
fetes per CIU. 
 
El senyor Juan Antonio Paleo vol comentar un problema que hi ha d’incivisme a alguns 
carrers de la ciutat. Informa que hi ha un greu problema d’estacionaments indeguts a la 
vorera dels carrers Garcilaso-Capmany i Jovellanos-Escola Pia. Té un vídeo on es pot 
veure tot un traçat a peu i les dificultats que tenen els vianants per passar. Sol·licita la 
col·locació de pilones. 
 
Es decideix canalitzar ambdós temes des de l’Oficina del Districte 1. 
 

 
En no haver-hi cap més intervenció, el senyor Jordi Font agraeix a tots els presents la seva 
assistència a l’acte i aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta 
acta. 

 
El secretari delegat     Vist i plau 

       El president 


